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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 28.11.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Ion Bădin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
310/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Ion Bădin: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală. 

Consiliul Local a fost convocat prin Dispoziția nr. 2098/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local 
din data de 13.11.2019. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 13.11.2019, a fost semnat 
de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se 
supune aprobării Consiliului Local. 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 
 
Se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre ce urmează a fi 
introduse suplimentar pe ordinea de zi. 

 
S-a luat pauză 10 minute pentru studierea materialelor şi întocmirea 

avizelor comisiilor de specialitate. 
   
D-nul Ion Bădin: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
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D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 40 a 

următoarelor proiecte  de hotărâre: 
 
1. Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a 

impozitelor și taxelor locale stabilite potrivit legii, a taxelor speciale și a altor taxe 
locale, stabilite pentru anul 2019. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii de repartizare, 

organizare  și funcţionare a parcărilor de reşedinţă din municipiul Hunedoara. 
 

De asemenea, propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 31 și anume 
”Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere având 
ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara și date în 
administrarea Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
municipiul Hunedoara.”  

Această propunere vine ca urmare a adresei nr.681/27.11.2019 a directorului 
Serviciului Administrarea Piețelor Târgurilor și Oboarelor, înregistrată la Primăria 
Municipiului Hunedoara sub nr. 83706/27.11.2019.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 

Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 
care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare;  

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 



3 

 

hotărâre aflate pe ordinea de zi? 

 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități.” 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

  La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 
Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a domnului BUTUC IOAN. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Rog comisia de validare să vină la mine în birou.” 
 
Se dă cuvântul doamnei consilier local Bianca Magdalena Fărcaș – 

Secretarul Comisiei de validare, pentru a prezenta raportul comisiei. 
 
Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, astăzi 28 Noiembrie 2019, comisia de validare aleasă 

de Consiliul Local al Municipiului Hunedoara prin Hotărârea nr. 212/2016, cu modificările 
ulterioare, a examinat în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea Administrației 
Publice Locale nr. 215/2001 republicată cu modificările și completările ulterioare, coroborat 
cu prevederile art. 602 din OUG nr. 57/2019 privind Codul Administrativ cu completările 
ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispozițiile legale și că nu sunt 
încălcate condițiile de eligibilitate, iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă 
electorală constatată în condițiile legii privind alegerea autorităților Administrației Publice 
Locale. Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului 
Butuc Ioan declarat ca supleant pe lista PSD. Drept pentru care, s-a încheiat procesul – 
verbal.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Mulțumesc. Înainte de a trece la votarea titlului hotărârii, dați-mi voie să vă 

spun, așa cum bine știți, fostul consilier  PSD Scurtu, a fost exclus din partid în luna 
Octombrie. Pe listă următorul este domnul Butuc și ca ziarist sportiv fac și o remarcă 
sportivă, domnul Scurtu a dorit să plece din Liga campionilor de la Partidul Social 
Democrat și s-a transferat în Liga a trei-a, la Partidul Național Liberal.”    
 

Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
   

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 341/2019 se aprobă în unanimitate. 

 
Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de 

consilier local al domnului BUTUC IOAN. 
Potrivit prevederilor art.117 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu completările ulterioare, consilierii locali al căror 
mandat  a  fost validat, depun jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul domnului BUTUC IOAN, pentru a da citire textului 
jurământului. 

Rog asistenţa să se ridice în picioare.” 
 
D-nul Ioan Butuc: 
„Subsemnatul Ioan Butuc, consilier în cadrul Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara, Judeţul Hunedoara, în conformitate cu prevederile art.117 din OUG nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare, depun în faţa Consiliului 
Local următorul jurământ: 

Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot 
ceea ce  stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului 
Hunedoara. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!" 

 

D-nul Ion Bădin: 
”Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul BUTUC IOAN, intră în 

deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. 
Astfel, numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 21.” 

 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului 
Hunedoara, domnului profesor Dan Ștefan MARINESCU. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Bună dimineața. Din nou o zi specială pentru Municipiul Hunedoara. Așa 

cum am promis, acest Consiliu Local a dorit să scoată cât mai mult în evidență 
personalitățile marcante din domeniul învățământului din Municipiul Hunedoara, mai ales 
că avem cu ce ne mândri. De această dată este vorba despre doi profesori, doi oameni 
deosebiți. L-aș prezenta pe primul dintre dânșii. Este vorba de domnul Dan Ștefan 
Marinescu care s-a născut la data de 17 martie 1958, în comuna Bocșa, județul Sălaj, într-
o familie de dascăli: tatăl profesor de istorie, mama învățătoare. A urmat școala primară în 
satul natal, iar gimnaziul în Comuna Roșiile din județul Vâlcea. A absolvit Colegiul Național 
„Carol I” din Craiova, promoția 1976.  

Absolvent în anul 1981 al Facultății de Matematică a Universității „Babeș-
Bolyai” din Cluj-Napoca, unde obține și titlul de Doctor în Matematică, în anul 2003.  

Începe activitatea la catedră ca profesor de matematică la Școala Generală 
nr. 2 din Hunedoara în perioada 1981-1988. Devine apoi profesor titular de matematică al 
Colegiului Național „Iancu de Hunedoara” din Hunedoara din 1988 și până în prezent. 
Cadru didactic asociat al Universității „Vasile Goldiș” din Arad filiala Hunedoara și cadru 
didactic al Universității „Alma Mater” din Sibiu.  

Activitatea de conducere a unei instituții de învățământ preuniversitar de stat 
o începe ca director adjunct al Colegiului Național „Iancu de Hunedoara” între anii 1991-
1993. Devine apoi director al Colegiului Național „Iancu de Hunedoara” din 1994 până în 
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prezent.  
Ca director al Colegiului Național „Iancu de Hunedoara”, desfășoară activități 

specifice privind: 
-  Reconsiderarea managementului la nivelul școlii și al clasei din perspectiva egalizării 
șanselor; 
- Asigurarea, pentru fiecare elev și cadru didactic din școală, a accesului la tehnologia 
informațională, mijloc modern de aplicare a metodelor instructiv-educative; 
- Implicarea colegiului în activități ale Centrelor de Excelență și de pregătire pentru 
performanță. Colegiul Național „Iancu de Hunedoara” este Centru județean de pregătire 
pentru concursurile și olimpiadele naționale în domeniul matematicii, iar domnul profesor 
este coordonatorul Centrului.  

În perioada 1981–2019, domnul prof. dr. Marinescu Dan Ștefan, în calitate de 
profesor coordonator, a obținut cu elevii pregătiți peste 200 de premii și mențiuni la fazele 
județene ale olimpiadelor și concursurilor de matematică; peste 100 de premii și mențiuni 
la fazele interjudețene; 42 de premii și mențiuni la etapele naționale ale olimpiadelor și 
concursurilor de matematică. Procentul de promovabilitate la examenele naționale, 
bacalaureat, evaluare națională, în perioada de directorat al domnului profesor a fost 
constant de peste 90%.  

 Absolvenții Colegiului Național „Iancu de Hunedoara”, urmează în procent de 
peste 90% instituții de învățământ superior, aceștia pregătindu-se pentru a deveni 
personalități în domeniile lor, ceea ce face ca municipiul Hunedoara să fie reprezentat de 
specialiști la nivel național și internațional. În perioada 1988–2019, dintre absolvenții 
colegiului, 500 au devenit medici, 200 juriști, 200 ingineri/informaticieni, 200 cadre 
didactice (din care 60 au accesat pentru învățământul superior). Probabil că mulți din sală 
sunt absolvenți al acestui Liceu sau chiar am avut copiii la acest Liceu.  

Aceasta este, succint, contribuția deosebită a domnului profesor în cei 39 de 
ani de activitate, pe tărâmul învățământului hunedorean. Acordarea titlului de cetățean de 
onoare al municipiului Hunedoara de către Primăria și Consiliul Local, este o continuare 
onorantă a aprecierii de care se bucură în prezent domnul profesor Dan Ștefan Marinescu. 

Nu pot decât să vă felicit pentru votul dat în ședința de astăzi, dar cred că cel 
mai bine despre domnia sa și despre activitatea domniei sale, vor vorbi foarte mulți 
susținători din sală. Vă cerem scuze că nu am reușit să obținem o sală mai mare, așa cum 
ar fi fost normal pentru a-i felicita pe acești doi domni profesori în adevăratul înțeles al 
cuvântului. Vă mulțumesc. 
 

Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Vasile Mureșan:  
”Domnule președinte, doamnelor și domnilor consilieri, stimați invitați. 

Apreciez inițiativa domnului Primar de a acorda titlul de ”Cetățean de onoare” al 
Municipiului Hunedoara, domnului Dan Ștefan Marinescu. Aș vrea să subliniez doar trei 
dintre calitățile omului Dan Marinescu, profesor, matematician și director de școală. Acum 
circa 40 de ani, cu un val de câteva sute de ingineri, câteva zeci de doctori și profesori, 
vine la Școala Generală nr. 2 din Hunedoara, prin repartiție ministerială, fiul unui profesor 
și director de școală, profesorul Dan Ștefan Marinescu. Este remarcat repede ca profesor 
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deosebit și se transferă la Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara”. Fie că a activat ca 
profesor titular, colaborator la Școli și Universități sau ca mentor, Marinescu a avut mulți 
urmăritori în ale Matematicii. Deși fiecare dintre profesorii buni, se poate lăuda cu unul sau 
câțiva profesori sau cercetători care l-au urmat, Marinescu are mulți matematicieni în elita 
mondială. În mediile de la noi s-a vorbit doar de Ciprian Demeter, însă există cel puțin 10 
discipoli de-ai profesorului Marinescu în vârful cercetării Matematice mondiale. La aceștia 
se adaugă mulțimea IT-iștilor care la un moment dat, a evoluției matematice, au ales calea 
informaticii. Dan Ștefan Marinescu și-a dus misiunea de profesor și a zburat și în înălțimile 
abstracțiilor matematice. Stau dovadă, mulțimea participărilor la multe întruniri naționale și 
internaționale ale matematicienilor, precum și mulțimea cărților și studiilor de Matematică 
realizate singur sau în colaborare cu universitari și cercetători din țară sau din alte țări, 
precum SUA, Elveția, Portugalia, Germania, Austria, Polonia, Cehia, Kosovo, Croația, 
Serbia. Aș aminti aici și faptul că pe sigla de 100 de ani de la înființarea societății de Științe 
Matematice din România, printre cei 100 de matematicieni români în viață, este trecut și 
numele Dan Ștefan Marinescu. Dan Marinescu a fost și este de aproape 30 de ani director 
de școală. Este un director care apelează la stilul democratic de management care a 
strâns în jurul lui și a cultivat profesori care au făcut școala condusă de el atractivă și 
performantă. Să nu uităm în evaluările și laudele noastre contextul. Zbuciumul ultimilor 30 
de ani, precum și vorba unui învățător al domnitorilor moldoveni că ”nu sunt vremile sub 
cârma omului, ci bietul om sub cârma vremii”. Din aceste motive și din multe alte motive, 
din respect pentru munca omului de lângă noi și din prietenie susțin inițiativa domnului 
primar de a i se acorda profesorului Dan Marinescu titlul de ”cetățean de onoare” al 
Municipiului Hunedoara. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Domnule profesor Voinia.” 
 
D-nul Claudiu Sorin Voinia: 
”Aș vrea să încep cu felicitările mele adresate colegului și prietenului mei 

Dan, cu ajutorul căruia am trecut prin dificultățile tranziției nesfârșite în care este implicat 
sistemul de învățământ din România. Este un coleg dedicat, este un simbol al Hunedoarei, 
este un simbol ca director, este un simbol ca matematician și este o binemeritată 
recunoaștere acest titlu pe care îl obține din partea acestui Consiliu Local și a acestei 
conduceri a Primăriei care a făcut mai mult pentru mediul educațional decât toate celelalte 
Consilii Locale la un loc.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Permiteți-mi și mie să iau cuvântul. Voi vorbi despre amândoi ca să nu mai 

intervin la punctul 3. Doi oameni deosebiți pe care îi cunosc de foarte mult. De Anișor mă 
leagă chiar o prietenie sinceră, de dinainte de 1989, mai ales că de vreo 3 ani de zile fac 
parte și ca reprezentant al Consiliului Local în Consiliul de Administrație al Colegiul 
”Emanuil Gojdu”. De Dan, iar mă bucur că primește acest titlu alături și de Anișor Pârvu. Îl 
meritați cu prisosință. Mă bucur și mai mult pentru că Liceul Teoretic nr. 1, devenit Colegiul 
Național ”Iancu de Hunedoara”, acolo mi-am desăvârșit și eu studiile claselor 9-12 și sora 
mea și cele două fiice ale mele în acest Liceu care a avut rezultate eminente și înainte de 
a fi domnia sa director cu oameni bine pregătiți și celălalt Colegiu care a crescut 
extraordinar de când îl cârmuiește domnul profesor Pârvu Anișor. Sunt doi profesori 
exponențiali ai școlii hunedorene. În sală se află foarte multe cadre didactice, printre care 
și doi profesori care tot în acest mandat au devenit ”cetățeni de onoare” ai Hunedoarei, 
domnul profesor Petre Mihai și domnul profesor Șincu. Este un merit și se recunosc 
meritele pe care le-a avut Școala hunedoreană în această perioadă. Încă o dată, mă bucur 
foarte sincer Dane și Anișor pentru că astăzi prin inițiativa domnului primar sunteți răsplătiți 
cu acest titlu de ”cetățean de onoare” al Hunedoarei.”       
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 342/2019 se aprobă în unanimitate. 

 
În continuare, domnul Primar acordă ”Cheia Orașului” și Diploma de 

”Cetățean de Onoare” al Municipiului Hunedoara,  d-lui Dan Ștefan Marinescu. 
 
În continuare, se dă cuvântul d-lui Dan Ștefan Marinescu. 
 

D-nul Dan Ștefan Marinescu: 
”Domnule Primar, stimați consilieri, dragi invitați. Vreau să mulțumesc 

domnului Primar pentru faptul că m-a propus pentru a mi se acorda titlul de ”cetățean de 
onoare” al Municipiului. De asemenea, vreau să mulțumesc doamnelor și domnilor 
consilieri pentru că au validat propunerea făcută de către domnul Primar. În aceste 
momente am mari emoții. Vreau să-mi îndrept recunoștința și față de regretații mei părinți, 
dascălii Gheorghe și Liliana Marinescu, pentru dragostea cu care m-au înconjurat cât am 
fost adolescent și pentru educația pe care mi-au oferit-o. De asemenea, vreau să 
mulțumesc soției mele, profesoara Rozalia Marinescu, care în urmă cu aproape 40 de ani 
mi s-a alăturat pe un drum care nu părea deloc nici prietenos, nici spectaculos. 
Perseverența și tactul ei, au făcut ca parcursul nostru prin viață să fie plin de bucurii și de 
mari reușite. Atât am vrut să transmit cu această ocazie. Sunt încărcat de emoție. Vă 
mulțumesc.”     

 
 
 La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului 
Hunedoara, domnului profesor Anișor PÂRVU. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Domnule profesor, emoții avem cu toții și vă spun sincer că acest gest de a 

iniția proiectul de hotărâre nu-mi aparține doar mie. Foarte mulți dintre domnii consilieri mi-
au spus de-a lungul anilor că ar fi cazul să ne îndreptăm atenția și asupra personalităților 
marcante din învățământul hunedorean, Evident este doar un gest simbolic și noi știm 
acest lucru. Nu este o recunoaștere și financiară dublată la gestul nostru simbolic, ca să 
nu înțeleagă cineva că cine știe ce face acest Consiliu Local. Aceste gesturi simbolice nu 
fac altceva decât să încununeze, dacă vreți, munca deosebită a dumneavoastră, a celor 
care au mai fost propuși și votați, cetățeni de onoare a Municipiului Hunedoara iar onoarea 
aceasta este de ambele părți pentru că în primul rând, prin munca dumneavoastră ați făcut 
onoare și o cinste deosebită sau ați adus onoare și o cinste deosebită Municipiului 
Hunedoara. Domnul Anișor Pârvu, așa cum declara și domnul președinte de ședință, a 
dus un management deosebit Colegiului pe care îl conduce. Practic în ultimii ani de zile, 
pe lângă Colegiul ”Iancu de Hunedoara”, care era recunoscut la nivel național, un alt 
colegiu s-a ridicat ușor, poate pe nebăgate de seamă și s-a ridicat în vârful rezultatelor 
învățământului, nu doar din Județul Hunedoara, pentru că despre aceste două Colegii și 
evident, nu numai, pentru că mai avem și alte Colegii din Municipiul Hunedoara, dar astăzi 
este vorba despre aceste două Colegii, se vorbește la nivel național nu doar județean, așa 
cum s-a spus.  

Domnul Anișor Pârvu s-a născut la data de 02 ianuarie 1957, în satul Golenți 
din județul Dolj. A urmat cursurile Școlii Generale Nr. 1 din Calafat și cursurile Liceului 
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„Nicolae Bălcescu” din Craiova, absolvent al Facultății de Științe ale Naturii, specializarea 
fizică, din cadrul Universității Craiova. În anul 1982, prin repartiție guvernamentală, a 
devenit profesor de fizică la Școala Generală Nr. 9 Hunedoara, iar din anul 1990 a fost 
transferat la Colegiul Economic „Emanuil Gojdu” Hunedoara. În perioada 1991–2000 a fost 
lector asociat al Facultății de Inginerie din Hunedoara, iar din anul 2012 până în anul 2017 
a fost lector al Universității “Alma Mater” Sibiu, susținând cursurile de Management 
Strategic și Managementul Mediului. 

În calitate de profesor, a reușit să stimuleze interesul științific al elevilor și al 
studenților, să  cultive acestora chiar pasiunea pentru studiul științelor exacte. Astfel, elevi 
ai domnului profesor au devenit profesori care predau fizica, unul dintre dânșii fiind, în 
prezent, student al unei facultăți de fizică din Anglia. 

Este director al Colegiului Economic “Emanuil Gojdu” Hunedoara din anul 
1991. Activitatea managerială a domnului profesor a pus o amprentă serioasă în evoluția 
acestei școli, transformând-o într-un Centru-Resursă  de formare profesională a tinerilor și 
a adulților din comunitatea noastră.  A coordonat grădinițele din municipiul Hunedoara între 
anii  2000–2007. A fost inspector școlar general al Inspectoratului Școlar Județean 
Hunedoara în perioada 2005–2007. A contribuit cu profesionalism și spirit civic la 
dezvoltarea bazei tehnico-materiale a unităților școlare din municipiul Hunedoara și din 
județul Hunedoara. 

A publicat numeroase studii de specialitate și lucrări științifice, în calitate de 
autor și coautor, din care amintim câteva: Simularea experimentelor de fizică, cu ajutorul 
calculatorului; Determinarea experimentală a coeficientului de propagare a temperaturii în 
soluri nisipoase; Posibilități de stocare a energiei solare; Studiu experimental al 
proprietăților fizice ale solului; Depoluarea solurilor și a apelor subterane; Culegere de 
teste grilă și probleme pentru ciclul inferior al liceului; Managementul, calitatea și 
fenomenele fizice în poluarea mediului. 

Este membru fondator și președinte al Asociației Europene a Profesorilor – 
secțiunea română, al cărei sediu se află la Hunedoara. Prin aducerea la Hunedoara a 
sediului acestei asociații s-a accentuat dimensiunea europeană și multiculturală a 
învățământului hunedorean, prin facilitarea interacțiunilor dintre școlile românești și 
organizații culturale din întreaga Europă. 

 Acordarea titlului de cetățean de onoare al municipiului Hunedoara de către 
Primăria și Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, reprezintă un semn de recunoaștere 
și apreciere a întregii activități profesionale a domnului profesor Anișor Pârvu. Vă 
mulțumesc.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Claudiu Sorin Voinia: 
”Felicitări Anișor. Este normal acest titlu. Un mesaj al unui prieten comun, 

directorul Colegiului ”Mircea cel Bătrân” din Constanța, transmitea această hotărâre de 
Consiliu Local, spre știința întregii țări și întregului mediu educațional din România și nu 
numai atât. Un mesaj al președintelui Asociației Europene a Profesorilor, Silvano 
Marseglia din Italia, transmitea mesajul privind conferirea acestui titlu în toate țările 
europene. Așa că această hotărâre de Consiliu Local este deja cunoscută dincolo de 
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granițele României. Felicitări pentru întreaga activitate.  
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 343/2019 se aprobă în unanimitate 
 
În continuare, domnul Primar acordă ”Cheia Orașului” și Diploma de 

”Cetățean de Onoare” al Municipiului Hunedoara,  d-lui Anișor Pârvu. 
 
În continuare, se dă cuvântul d-lui Anișor Pârvu. 
 
D-nul Anișor Pârvu: 
”Domnule Primar, dra Viceprimar, domnule Secretar General, distinse 

doamne, distinși domni consilieri și distinși invitați. Sunt deosebit de onorat și mândru 
pentru acest moment special din viața mea. Vă mulțumesc pentru această recunoaștere și 
vreau să mulțumesc în egală măsură colegilor mei de la Colegiul Economic ”Emanuil 
Gojdu” și mi-aș permite să adresez aceleași călduroase mulțumiri foștilor mei colegi de la 
Inspectoratul Județean Școlar Hunedoara care au contribuit foarte mult la ceea ce 
dumneavoastră ați subliniat că sunt realizările mele. Sunt realizările unor echipe pe care 
eu le-am coordonat și la care mă gândesc și acum. Vreau să mulțumesc familiei mele care 
a avut răbdare cu mine și care a înțeles, la început mai greu, dar s-a obișnuit cu faptul că 
activitatea unui director sau mai ales a unui inspector școlar general, nu are un program 
de lucru. Ești director, inspector general la orice oră. Nu doar de la 8 la 16. La orice oră, 
când situația o impune. Mă bucur foarte mult pentru această inițiativă a dumneavoastră 
stimate domnule primar Dan Bobouțanu și dați-mi voie domnule primar, doamnelor și 
domnilor consilieri să apreciez, aprecierile dumneavoastră, considerațiile pozitive pe care 
le aveți față de școala hunedoreană și aceste lucruri sunt evidente. Ieri mi-am permis un 
moment de relaxare și mă plimbam pe excepționala noastră pietonală pentru care vă felicit 
și sunt mândru că sunt cetățean al acestui oraș care înflorește văzând cu ochii și nu mi-a 
fost greu să constat, deși aveam această informație, m-am bucurat încă o dată aseară că 
19 contracte aprobate de dumneavoastră, Primăria și Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara, s-au îndreptat către școlile din Municipiul nostru și mai mult m-am bucurat 
pentru că poziția 19 este asociată cu Colegiul Economic ”Emanuil Gojdu” pentru că 
numărul acesta 19, are o sensibilitate specială pentru mine. Sunt bucuros că am putut să 
pun și eu o cărămidă pe care am încercat să o fortific din tăria furnalelor despre care îmi 
este cam dor, și să-i dau o sensibilitate a pedagogiei excepționale românești. Dacă 
această cărămidă pusă la temelia învățământului hunedorean este solidă sau foarte 
solidă, asta dumneavoastră apreciați. Eu voi continua să-mi aduc aportul prin toate 
energiile mele la ceea ce înseamnă performanță în învățământul hunedorean și românesc 
și pentru Colegiul pe care eu îl coordonez, reprezintă învățământul tehnologic din 
Hunedoara, vreau să vă spun că ne concentrăm eforturile pe un segment care este de 
mare perspectivă în România. Dacă statisticile clasează pe locul I în Europa în ceea ce 
privește contribuția în PIB – ul țării din activități de turism Portugalia, prin proiectele, 
numeroasele proiecte finanțate de Comunitatea Europeană pe care le-a implementat și pe 
care le implementează Colegiul Economic ”Emanuil Gojdu”, încercăm să grăbim 
ascensiunea turismului hunedorean și românesc și cred că potențialul enorm turistic pe 
care îl are Județul nostru va fi stimulat în creșterea lui și din ceea ce fac elevii și profesorii 
Colegiului Economic ”Emanuil Gojdu”. M-am bucurat să aflu că activitatea turistică a 
Municipiului Hunedoara, prin excepționalul Castel, cu care ne mândrim, contribuie într-un 
procent de peste o treime în ceea ce privește bugetul Municipiului nostru. Elevii Colegiului 
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Economic ”Emanuil Gojdu”, sunt implicați de mult în parteneriat cu activitățile Primăriei 
Municipiului Hunedoara în ceea ce privește în principal activitatea Castelului de la 
Hunedoara.  

Această deosebită onoare pe care dumneavoastră mi-ați oferit-o în această 
minunată zi, dați-mi voie să o îndrept către fiica mea Anca și îmi doresc ca acest 
eveniment să fie un catalizator pentru tot ceea ce va face ea în viitor. Cu deosebit 
respect.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Dacă din sală dorește cineva să ia cuvântul.” 
 
Dna Marta Mate – Inspector Școlar Județean Hunedoara 
”Bună ziua tuturor. Îmi permit să spun câteva cuvinte. În primul rând să felicit 

pe toți cei care au contribuit la această prezență a noastră azi, aici într-un moment atât de 
festiv. Din partea Inspectoratului Școlar Județean, nu puteam să nu onorăm această 
frumoasă activitate pentru că și noi rezonăm la ceea ce dumneavoastră de fapt ați făcut în 
aceste momente. Alături de acești doi colegi de-ai noștri care inspiră, care imprimă în 
cadrul colectivelor pe care le conduc, așa cum spunea și domnul Mureșan, un mod 
democratic, un mod care se extrapolează în comunitate și atunci suntem onorați la rândul 
nostru să luăm parte la această bucurie a comunității, să spunem că aprecierile noastre 
sunt comune și că în zilele noastre, în ziua de azi, această nobilă misiune de dascăl și mai 
ales nobila misiune de lider al colectivelor de dascăli, este una extrem de dificilă dar 
extrem de frumoasă, atunci când este făcută de astfel de oameni. Vă doresc să aveți 
multă sănătate, stimați colegi, vă doresc stimate domnule primar, stimați consilieri, să aveți 
parte de multe astfel de ocazii minunate și să aveți sărbători binecuvântate, așa cum de 
altfel ați încercat să ne imprimați această dorință de a fi adevărate metafore ale 
Mântuitorului. Vă mulțumesc.” 

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 317/2019 privind aprobarea alocării sumei de până la 97.000 lei din bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor și sportivilor din municipiul Hunedoara 
care în anul școlar 2018 - 2019 au obținut distincții la olimpiadele internaționale și 
concursurile internaţionale și naționale, precum şi pentru premierea profesorilor şi 
antrenorilor coordonatori. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. I-IV se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 344/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul 
Hunedoara şi Asociația „Călător prin România”, în vederea realizării unor proiecte comune 
de promovare a obiectivelor turistice din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate, susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 345/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul 
Hunedoara şi Colegiul Național „Iancu de Hunedoara”, în vederea desfășurării proiectului 
educativ „Iancu cel verde”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 346/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare.        

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 347/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare.     

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. I, II din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Art. I 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu 
localităţile din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în 
sensul înlocuirii d-lui Raul Florin Scurtu cu domnul consilier Ioan Butuc, a constatat 
următoarele: 

 
Domnul consilier Butuc Ioan 21 voturi „pentru”. 

 
În urma acestor rezultate în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 

coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite 
cu municipiul Hunedoara, domnul Raul Florin Scurtu este înlocuit cu domnul consilier 
Ioan Butuc. 

Art. II 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

comisiei pentru localitatea înfrăţită ZENICA şi KAIHUA, aprobată prin Anexa nr.2 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea 
Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în 
sensul înlocuirii d-lui Raul Florin Scurtu cu domnul consilier Ioan Butuc, a constatat 
următoarele: 
 

Domnul consilier Ioan Butuc 20 voturi „pentru” și 1 vot ”anulat” 
 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei pentru localitatea înfrăţită 

ZENICA şi KAIHUA, domnul Raul Florin Scurtu este înlocuit cu domnul Ioan Butuc. 
 
Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, art. I, a fost votat în unanimitatea consilierilor prezenți 

iar art. II, a obținut 20 de voturi și 1 vot anulat.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Art. III-IV se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 348/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 293/2019 privind 
numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate 
pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct. 8 din Anexa la 

Hotărârea Consiliului Local nr. 293/2019 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local 
al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a 
Municipiului Hunedoara, în sensul înlocuirii domnului Raul Florin Scurtu ca reprezentant 
al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Grădiniţei cu 
Program prelungit nr.1 Hunedoara, cu domnul Ioan Butuc, a constatat următoarele: 
 

Domnul consilier Ioan Butuc 21 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, în Consiliul de Administraţie al Grădiniţei cu 
Program prelungit nr.1 Hunedoara, domnul Raul Florin Scurtu a fost înlocuit cu domnul 
consilier Ioan Butuc. 
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Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, cel înscris pe buletinul de vot a fost votat în 

unanimitatea consilierilor prezenți.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Art. II-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 349/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare.   

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 -Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
-  Se prezintă avizul comisiei Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane), votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor - Virgil Sevastru – membru  
4. Zoltan Kofity – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct. 5 din 

anexa la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a 
consilierilor locali în vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor 
legale în vigoare, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Raul Florin 
Scurtu cu domnul Ioan Butuc, a constatat următoarele: 
 

Domnul consilier  Ioan Butuc 21 voturi „pentru” 
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În urma acestor rezultate, se modifică pct. 5  din anexa la Hotărârea 
Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările ulterioare, în sensul că domnul Raul Florin Scurtu este înlocuit cu domnul 
consilier Ioan Butuc. 

 
Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, cel înscris pe buletinul de vot a fost votat în 

unanimitatea consilierilor prezenți.” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. II-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 350/2019 se aprobă în unanimitate. 
 

   La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prețului de pornire la licitaţie pentru vânzarea masei 
lemnoasă pe picior, din fondul forestier proprietate publică a municipiului Hunedoara, 
precum și stabilirea tipului de licitație. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr. 351/2019 se aprobă în unanimitate  
 

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
calificată). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării directe a lemnului de lucru 
fasonat cu diametrul la capătul gros mai mare de 24 cm către persoane fizice şi către 
unităţile de interes local finanţate integral sau parţial de la bugetul de stat sau de la 
bugetul local care nu desfăşoară activitate economică în sensul reglementărilor 
comunitare în domeniul ajutorului de stat, precum și a prețurilor de vânzare directă 
a lemnului fasonat. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 352/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului maxim al tarifelor pentru 
prestările de servicii de exploatări forestiere, în scopul exploatării masei lemnoase în regie 
proprie cu operatori economici atestaţi, pentru masa lemnoasă  provenită din fondul 
forestier proprietatea publică  a municipiului Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul  comisiei de Cultură- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 353/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a 
statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare al Clubului Sportiv 
Hunedoara . 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 354/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
 La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Hunedoara ca membru 
afiliat la Bursa Romana de Mărfuri. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 355/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat nr. 308/19.04.2017, cu modificările ulterioare, încheiat între Municipiul Hunedoara 
şi Clubul Sportiv Școlar Hunedoara. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 356/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat nr. 307/19.04.2017, cu modificările ulterioare, încheiat între Municipiul Hunedoara 
şi Clubul Sportiv Școlar Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre.  
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 357/2019 se aprobă în unanimitate 

 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la Contractul de 
închiriere nr. 51/23.03.2016, cu modificările ulterioare, încheiat între Municipiul Hunedoara 
şi PFA Pascu Diana Maria. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 358/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unor acte adiţionale la Contractul de 
închiriere nr. 02/16.02.2017 şi la Contractul de închiriere nr. 03/16.02.2017 încheiate între 
Municipiul Hunedoara şi PFA  Ardelean Dan, precum şi la Contractul de închiriere nr. 
04/16.02.2017 încheiat între Municipiul Hunedoara şi PFA Achim L. Ovidiu Nicolae. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 359/2019 se aprobă în unanimitate 
 
  La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unor acte adiţionale la Contractul de 
închiriere nr. 06/16.02.2017 încheiat între Municipiul Hunedoara şi PFA  Anderi M. Ioan şi 
la Contractul de închiriere nr. 07/02.05.2017 încheiat între Municipiul Hunedoara şi II 
Chiribuţa Daniela Sanda. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 



21 

 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 360/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat  nr. 246/30.12.2013,  cu modificările ulterioare, având ca obiect folosinţa gratuită 
a spaţiului  în suprafaţă de 32 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, bloc 
X 2, camera 6, parter, în favoarea Asociaţiei Cadrelor Militare în Rezervă şi  Retragere 
Cerna. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 361/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 57/153/10.01.2011, cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect 
folosința spaţiului în suprafaţă de 38,93 mp, înregistrat în domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, situat în Municipiul Hunedoara, pe str. Bicaz, nr. 2, cu destinaţia de farmacie şi 
cabinet medical veterinar. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 362/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr. 426/204/15.03.2019, având ca obiect închirierea unui teren, în suprafaţă de 
10 mp, aparținând  municipiului Hunedoara, str. Curtea Corvineştilor, nr.1-3, cu destinaţia 
amplasare stand vânzare tip trăsură. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 363/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 2.240 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea a patru familii care sărbătoresc 
anul acesta „Nunta de Aur”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 364/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr. 100/2018 privind aprobarea acordării 
facilităților la transportul public local de persoane prin curse regulate pentru categoriile de 
persoane beneficiare de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara și a 
modalităților de emitere a documentelor de călătorie, cu modificările și completările 
ulterioare. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Mulțumesc domnule președinte. Domnule primar, aș vrea să fac niște 

clarificări. Este un reprezentant, domnul Marton de la Prim Transprest și domnul Fan. 
Domnule director, o întrebare sau o clarificare. Prin creșterea nivelului acordat la pensii 
pentru acordarea abonamentelor, ne puteți spune, vor crește? Deci automat, mai mulți 
oameni vor să beneficieze de această facilitate. Deci cresc numărul abonamentelor, deci 
automat, indirect are loc și o diminuare a subvenției. Am dreptate sau nu?” 

 
D-nul Dorin Fan – director PrimTransprest: 
”Aveți 100% dreptate. Distribuția pe lunile Octombrie, Noiembrie și 

Decembrie, datorită creșterii punctului de pensie, a fost mai mică față de Iulie, August și 
Septembrie, cu 87.172. Adică aceste persoane care au ieșit din distribuția către dânșii de 
abonamente au creat un minus către societate de 87.172. Mai mult, persoanele care au 
avut aceste abonamente distribuite nu s-au mai prezentat să predea aceste abonamente 
și atunci din nou avem o factură pe minus, de 48.728 lei. Totalul pe minus de venituri a 
societății este de 135.900, față de distribuția anterioară cu cealaltă valoare la punctul de 
pensie. Asta este situația. Veniturile scad pentru că aceste persoane, nu au venit cu cash. 
Cash-ul a crescut doar de la 78.000 la 85.000, spre deosebire de 135.900. 100% vor 
crește veniturile din nou.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Deci așteptăm o diminuare a subvenției.”  
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D-nul Dorin Fan – director PrimTransprest: 
”Da.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Deci din momentul când intră această hotărâre, intră de la 01 Ianuarie, 

probabil, nu?” 
 
D-nul Dorin Fan – director PrimTransprest: 
”Noi am putea să începem distribuția chiar și pe ultima lună, pentru 

Decembrie.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Ar fi nemaipomenit să vedem chiar de pe luna Decembrie, deci în luna 

Ianuarie să veniți la noi cu o subvenție micșorată.” 
 
D-nul Dorin Fan – director PrimTransprest: 
”Mult micșorată. Domnilor consilieri, noi avem aceleași cheltuieli, ori circulăm 

cu mașinile pline, ori circulăm cu mașinile aproape goale, noi avem aceleași cheltuieli. 
Vreau să vă anunț că dimineața la prima oră, spre bucuria noastră suntem 
subdimensionați la anumite ore. Adică între ora 0700 și 0800, am ajuns în situația în care 
trebuie să introducem câte două autobuze. Datorită faptului că dumneavoastră ați acordat 
acele reduceri către elevi de 4,4 lei, între ora 0700 și 0800, trebuie să asigurăm dubluri. 
Paradoxal, în schimbul de după-masă, când nu avem călători și am luat cele două 
microbuze pentru a reduce costurile de exploatare, dimineața nu ne ajută. Dar spre 
bucuria noastră, lumea circul cu autobuzele. Mulțumesc.”    
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. I-III se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 365/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind finanțarea burselor din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, aferente anului școlar 2019-2020, pentru elevii care frecventează cursurile de 
zi, în unitățile de învățământ preuniversitar de stat, de pe raza municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 366/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru abrogarea literei e) de la art. 1 din Hotărârea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr. 108/2012 privind aprobarea dării în folosinţă 
gratuită  Episcopiei Devei şi Hunedoarei  a  unor terenuri proprietate publică a municipiului 
Hunedoara, situate în intravilanul municipiului pentru construirea unor biserici ortodoxe. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 367/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită Parohiei 
Ortodoxe Române Hunedoara X a imobilului înscris în CF nr. 70887-C1-U1 Hunedoara, 
situat pe strada Privighetorilor, proprietate publică a municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 368/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Str. Ştrandului, nr. 2, bl. H, sc. A, et.3, ap. 20 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 369/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate situată în  
municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 370/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 371/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 372/2019 se aprobă în unanimitate 
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La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea 
cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de stat aflate în 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Am de făcut un amendament. La anexa nr. 2, la proiectul de hotărâre, 

respectiv, lista cu persoane a căror dosare sunt incomplete sau nu îndeplinesc criteriile 
prevăzute în Hotărârea Consiliului Local nr. 434/2017, la motivul respingerii la poziția nr. 
11, S. T., se va trece la motivul respingerii dosarului ”dosar incomplet, contractul de 
închiriere privind situația locativă a solicitantului este expirat la data depunerii cererii.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui Leanca Marius, care se aprobă în 

unanimitate. 
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 373/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiție 
"Modernizare Grădinița cu Program Normal Nr. 6, str. Trandafirilor, structură a Grădiniței cu 
Program Prelungit nr. 1 Hunedoara". 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
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 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 374/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 375/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2019 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
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 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-18 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 376/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 37 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna octombrie 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Mulțumesc domnule președinte. În interpelarea anterioară, domnul director 

Fan ne-a lămurit de ce au crescut așa cheltuielile. Având în vedere că subvenția este mai 
mult decât dublu luna asta, aș insista pentru implementarea Hotărârii începând cu 01 
Decembrie. Vă rog frumos. Vă mulțumesc.”  
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 377/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 38 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 20.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Parohia Ortodoxă „Sf. Ioan Botezătorul” 
Hunedoara VIII de pe raza administrativ - teritorială a municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 378/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 39 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 20.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara ca sprijin financiar pentru Parohia Ortodoxă Pestișu Mare  de pe 
raza administrativ - teritorială  a municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 379/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
A ieșit din sală doamna consilier Mihaela Popa, în momentul de față 

fiind prezenți 20 de consilieri. 
 
 
La punctul 40 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind menținerea în anul fiscal 2020 a impozitelor și 
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taxelor locale stabilite potrivit legii, a taxelor speciale și a altor taxe locale, stabilite pentru 
anul 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-15 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 380/2019 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 41 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii de repartizare, organizare  și 
funcţionare a parcărilor de reşedinţă din municipiul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

 - Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 - Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 381/2019 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
 
La punctul 42 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
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Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.12.2019-
31.01.2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Vasile Mureșan: 
”Propun pentru funcția de președinte de ședință a Consiliului Local 

Hunedoara pentru perioada 01.12.2019 – 31.01.2019, pe doamna consilier Băloiu Maria.” 
  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
A intrat în sală doamna consilier Mihaela Popa, în momentul de față 

fiind prezenți 21 de consilieri. 
 
Hotărârea nr. 382/2019 se aprobă în unanimitate 
 
 
La punctul 43 al ordinii de zi. Diverse 
 
Dna Maria Băloiu:        
„Domnule Primar, nu am primit răspuns la interpelarea potrivit căreia UAT - ul 

Hunedoara să trimită adrese către Romtelecom în vederea ridicării acelor cabine 
telefonice. Răspunsul dvs. a fost ”le păstrăm pentru istorie”. Resping această replică și 
argumentez de ce. Potrivit acestei mentalități și replici să păstrăm și ruinele unui război. 
Istoria, se pot face muzee, repet nu am primit răspunsul. Între timp am mai depistat o 
cabină telefonică, pe strada...” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Numai o secundă, ați primit sau nu ați primit? Ați spus că răspunsul era...” 
 
Dna Maria Băloiu: 
„Nu, nu am primit. Replica dvs. era...” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Deci nu ați primit. În momentul de față, domnul Secretar și-a notat și o să 

vedem ce s-a întâmplat.” 
 
D-na Maria Băloiu: 
„Sunt focare de gunoi, de infecții nu dă bine pe drum, turismul ecumenic de 

la Hășdat, e pe colțul școlii generale. Vă rog, insistați. 
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D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, sigur.” 
 
 
D-na Maria Băloiu: 
”A doua problemă, drapelul. Conform Legii 75/1994 se arborează drapelul cu, 

culorile pe verticală, dimensiunea 2/3 ori dvs., nu personal, Instituția a arborat culorile pe 
orizontală aidoma unei fuste spaniole. Îmi displace! E mai frumos copacul îmbătrânit, maro 
decât aceste pseudo-drapele. Să ne manifestăm cu respect față de însemnele naționale: 
stema, drapelul. 

A treia problemă. Pe B-dul Dacia, pe diagonală cu Profi este abandonată o 
mașină care nu face cinste orașului, bulevardului. Să repetăm tehnica: identificăm, somăm 
și o ridicăm în consecință.  

A patra problemă. Cetățenii mă întreabă de parcare pentru H5 până la H7, 
acuzând faptul că numai pe cealaltă parte ar fi parcare. Tot cetățenii acuză: mizerie, focar 
de infecții, bălării pe strada Castelului și pe strada Toamnei. Da, și ce am remarcat eu ca 
cetățean, în spatele blocului G1, vis – a - vis cu V-urile, sunt deșeuri de mobilă, un frigider 
aruncat, un pseudo-culcuș pentru persoanele străzii, saltea, cârpe, hârtii... ne 
dezonorează, vă spun cu sensibilitate, ca cetățean îndur o amărăciune și mă întreb, eu am 
făcut ceva pentru curățenia și frumusețea orașului nostru și al meu? 

Și o ultimă problemă. Stimate președinte de ședință și coleg consilier, vă 
resping replica: ”meci, teren, ligă”. Vă îndemn să manageriați cu bărbăție eșecul căci două 
runde consecutiv Partidul Național, repet Național e câștigător și pentru că aveți genul 
replicii a la mișto eu mă retrag din discuție. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 

  „Am înțeles, mi-am notat și cu siguranță aveți dreptate. Trebuie să primiți 
răspuns. Asta am spus-o tot timpul direcțiilor noastre.”  
 

D-na Maria Băloiu: 
  „Indiferent care e răspunsul.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Mai departe, o observație făcută conducătorului Instituției privind drapelul, 

sigur avem atâția angajați, deci bănuiesc că observația a fost făcută angajaților noștri, o să 
vedem despre ce este vorba.  

Am început să ridicăm mașinile și continuăm cu ele. 
Parcarea la H5, H7. Eu bănuiesc că va referiți la cartierul Traian Vuia, în 

zonele în care nu au dorit la momentul la care am fost în teren, să nu distrugem zona 
verde, să nu distrugem tot ce era acolo. A fost un întreg scandal, așa ați votat proiectul 
pentru că totul a trecut prin Consiliul Local. Sunt suficiente locuri de parcare, cu siguranță 
o să vedeți că o să rămână și libere, mai sunt zone în orașe în care am făcut locuri de 
parcare și nici nu există abonamente pe ele. 

Curățenia, sigur în momentul de față, domnul Director Nimu cred că a și dat 
mesaj către salubrizare să meargă să vadă despre ce e vorba acolo, nu se discută. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul. Ion Bădin:  
„Da. Replica mea se referea la cu totul altceva, dacă ați fost atentă, era 

vorba de acel transfer de senzație. În rest, felicitări pentru ceea ce ați obținut la 
prezidențiale.” 

 
D-na Popovici Corina Virginia: 
„Da, mulțumesc domnule președinte. Este vorba de parcarea din spatele 
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blocului 10 de pe George Enescu cred, unde e banca Transilvania și ANAF-ul. Este o 
parcare destul de centrală, foarte mulți locuitori ai Hunedoarei care vin în plimbare sau 
chiar cu treburi la banca Transilvania sau la ANAF își lasă mașinile în aceea parcare și 
locuitorii sunt foarte nemulțumiți că nu găsesc loc de parcare atunci când vin acasă. Și 
parcarea nu este încă numerotată și organizată. Întreabă când vor scăpa de belele?” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Mulțumesc. Da, nu este reabilitată în primul rând și trebuie să o reabilităm 

ca să putem să trasăm și evident  vom ține cont în momentul în care o reabilităm de 
cetățenii care locuiesc acolo, în primul și primul rând vor avea locuri de parcare pentru 
mașinile dânșilor. Sigur, studiem în continuare posibilitatea de a crea noi locuri de parcare, 
pe care ați și văzut de altfel, ați votat subsecventul 1, ați votat subsecventul 2, se lucrează 
deja la subsecventul 3 dar interesul cel mai mare este de a crea locuri de parcare pentru 
cetățenii care locuiesc  în zona respectivă prima dată, exact cum ați cerut și dvs.” 

 
D-na Corina Virginia Popovici: 
„Aveți vreun termen? Știți cam pe când începeți lucrările?” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„În momentul în care veți primi, în acest mandat, subsecventul nr. 3, o să 

vedeți că și aceea zonă va fi inclusă pentru a fi votată de dvs.”                                                                                   
 
D-na Corina Virginia Popovici: 
„Mulțumesc.” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Mulțumesc și eu.” 
 
Dra Daniela Maria Logofătu: 
„Mulțumesc domnule Președinte. Domnule Primar, dimineață îmi suna 

telefonul insistent. În pauza ședinței mi-am permis să resun pentru că m-am gândit că este 
ceva urgent. Doamna președintă Feodorov Elena, președintă de asociație, nu știu exact 
care număr, îmi semnalează că pe strada Carpați, nr. 2, blocul C, s-a sistat apa. Înțeleg că 
acolo sunt ceva probleme, niște datorii vechi pe care ei le-au plătit, au făcut un protocol cu 
Apa Prod, urmau să mai plătească, au facturile la zi. Nu este prima dată când se întâmplă. 
Înțeleg că domnul Florănescu dimineață a hotărât sistarea apei. Au sunat la Deva, de 
unde li s-a spus că or să vină în teren, să stea liniștiți că o să vină să vadă exact. Erau de 
acord și cu încheierea unui protocol, plătesc din nou, sunt dispuși să plătească. Nu 
înțeleg, au toată deschiderea, cu toate acestea li se sistează frecvent apa. E vorba totuși 
de mulți cetățeni, copii, oameni în vârstă. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Vă mulțumesc și eu pentru întrebare. Așa cum bănuiesc că știți, tot ce 

înseamnă relația contractuală a societății Apa Prod se desfășoară direct cu cetățeanul și 
nu prin intermediul Primăriei. Misiunea noastră în astfel de probleme nu înseamnă decât 
într-un fel, în ghilimele, un ”trafic de influență”, nu ca și întrebare ce ați pus-o că e normal 
să puneți, pentru că ați fost sunată și aveți și posibilitatea să o faceți fiind ședință astăzi. 
Dar, noi nu putem interveni, nici față de Apa Prod, nici față de Enel, nici față de E-on Gaz, 
nici față de toți concesionarii aceștia. Sunt datorii pe care noi toți le avem ca cetățeni către 
furnizorul de apă, către furnizorul de utilități până la urmă, trebuie să ni le plătim. Este o 
problemă mai veche, sigur că da, noi avem posibilitatea de a controla aceste asociații de 
proprietari, să vedem exact unde se duc banii cetățenilor și dacă se duc corect către 
direcția dorită de către asociație, dar repet, este o asociație de proprietari nu de chiriași ai 
statului.  De foarte multe ori am făcut aceste controale pentru că și eu locuiesc la bloc și 
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știu ce se întâmplă de multe ori cu diferite organe de conducere ale asociațiilor de 
proprietari. Din păcate, este o problemă foarte veche, de ani și ani de zile. Există și un 
dosar, din ceea ce știu, dosar penal. O să mai verificăm, o să discutăm cu cei de la Apa 
Prod care sunt motivele de această dată a sistării apei. Dar pentru că această ședință, ca 
de altfel toate ședințele, este o ședință publică, vreau să fiu foarte atent la ceea ce spun. 
Noi, nu avem o relație contractuală sau posibilitate de a interveni pe sistemul ”oprește apa, 
dă drumul la apă”. Chiar atunci am încălca flagrant legea. Adică noi știm că am încălca-o 
și totuși am încălca-o. Sprijinim asociațiile de proprietari prin Serviciul care există aici și 
chiar șefa Serviciului este în sală dar asta nu înseamnă că din banul public putem noi să 
plătim facturile de apă ale celor care sunt restanți. În schimb, acest control la asociațiile de 
proprietari îl putem face. Dacă dvs. solicitați din nou, un control la aceea asociație de 
proprietari vă rog să intrați în posesia informației care este asociația respectivă, cu toate 
că bănuim și noi despre cine este vorba. Consider solicitarea dvs. deja adresată 
Serviciului Fond Locativ din Primărie și o rog pe doamna Șef Serviciu care este în sală să 
vă și informeze cu privire la încasarea, la datoriile prima dată ale asociației către 
societatea Apa Prod, la reeșalonare, la încasare, la datornicii care sunt acolo și la 
rezultatul discuției. Da? Vă rog. Mulțumesc.” 

 
D-na Mihaela Popa: 
„Am o singură întrebare. Unde pot duce cetățenii frunzele pe care le adună 

din curțile lor și le depozitează în saci?” 
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
„Trebuie să sune la societatea Salub Prest, societatea Primăriei și vor veni și 

le vor ridica.” 
 
D-na Mihaela Popa: 
”Să-i contacteze telefonic.”  
 
D-nul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, să-i contacteze, este numărul de telefon. Dar cu siguranță nu este o 

problemă complicată.” 
 
D-nul Bujor Virgil Sevastru:  
„Vă rog din suflet domnule Primar, dacă putem să instituim niște măsuri 

urgente pentru igienizarea spațiului din spatele blocului CM5. Solicit aceasta de urgență 
deoarece acum de când a căzut frunza, iese în toată oroarea, ies la iveală tot felul de 
depuneri și tot felul de mizerii ce sunt acolo. E un focar, chiar un focar de infecție.  

În altă ordine de idei, pe strada Oțelarilor între blocul P1 și P2 este amplasat 
al doilea rând de gard. Nu am înțeles care a fost rațiunea de a face și al doilea rând de 
gard, solicit defrișarea acestuia, celui de al doilea rând înspre stradă, deoarece împiedică 
vizibilitatea în curba dinspre strada Oțelarilor. Deci e un real pericol de accidente.  

În altă ordine de idei, vă solicit dacă există posibilitatea amplasării unei 
camere de supraveghere la CM5, în apropierea punctului de colectare a deșeurilor 
menajere întrucât, foarte multe reclamații de la blocurile înconjurătoare cu cei de la CM5 
care aruncă tot felul de deșeuri, își fac necesitățile fiziologice și le aruncă în container și 
este un miros pestilențial. 

De asemenea, pe strada Laminatorului lângă punctul de transformare este 
amplasat un stâlp de iluminat, dotat cu un bec cu lumină pală, galbenă. Deci, practic se 
vede numai pe o rază de 1 m – 2 m în jurul lui. Această alee care desparte blocul CM5 de 
cel de pe Laminatorului, sub protecția întunericului se aruncă tot felul de resturi menajere 
inclusiv, cum v-am spus, își aruncă necesitățile fiziologice în pungi și le aruncă acolo pe 
alee.  

Vă mulțumesc.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
„Da, le-am notat și o să rezolvăm și această situație. Mulțumesc.” 
 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Vă mulțumesc. Am trei probleme, o să fiu scurt. Primul, pe mine mă 

nemulțumește suplimentarea ordinii de zi. Am citit Ordonanța 57, unde specifică că se 
poate suplimenta ordinea de zi doar pentru probleme urgente. Nu am văzut urgența 
suplimentării, credeți-mă am stat aseară până la ora 1 noaptea să citesc și tot nu m-am 
luminat foarte tare. 

Mai am o problemă. Aici în această suplimentară am votat  ”pentru„, dar vă 
rog frumos să mă înțelegeți pentru mine este, zicea cineva care, „noaptea minții”, să citez 
pe cineva. ”Documentele necesare pentru participarea la procedura de repartizare a 
locurilor de parcare, în parcările publice de reședință.” Vă rog să fiți foarte atenți, adică 
pentru mine cred că trebuie să-mi angajez o firmă de consultanță ca să-mi obțină un loc 
de parcare, atât  de birocratizată este.., nu vreau să vă țin aici să citesc dar sincer avem 
nevoie de tot felul de declarații pe propria răspundere și nu specifică aici, sunt mulți 
cetățeni care vin cu mașinile de la firmă, mașinile sunt înscrise pe firmă, sunt înscrise în 
România, au drept de folosință. Se cere copie  după certificatul de înmatriculare, hai că 
pot să înțeleg acest lucru, se cere copie după cartea de identitate. La mulți cetățeni cărțile 
de identitate sunt la societățile de leasing, sunt la bănci și așa mai departe, adică omul 
trebuie să meargă pe lângă toate aceste cerințe dedesubt scrie alte documente după caz,  
adică se mai pot cere și alte documente după caz, nu e specificat exact ce fel de 
documente. Eu cred că putem găsi în cadrul Primăriei angajați care pot să facă exces de 
zel și să-l trimită pe om, știți mai am nevoie și de  asta, nu da mai aduceți și aceasta, alte 
documente după caz. 

Transparența eu nu o văd aici, dacă se poate remedia acest lucru, eu aș fi 
foarte mulțumit. Eu decât să accesez pentru un loc de parcare, mai bine cred că mă las 
păgubaș cu atâtea documente, eu dacă vă citesc acuma nu are rost.  

Asta ar fi una dintre probleme și a doua problemă în ce privește Transprestul. 
Pentru o mai multă transparență la această firmă de transport și pentru a nu mai exista 
atâtea discuții pentru cheltuieli și așa mai departe, există o soluție simplă, nu vreau să 
induc aici, faptul că aș cunoaște o firmă care ar putea să ..., dar sunt mai multe firme care  
de exemplu pot să implementeze anumite.., am mai spus lucrul acesta deoarece cunosc 
domeniul, sunt din domeniu. Se pot implementa GPS - -uri pe mașină care durează maxim 
jumătate de oră, care monitorizează exact orele conduse, cantitatea de combustibil 
consumat și așa mai departe. Mai mult decât atât, pentru Consilii, pentru transportul în 
comun se pot corela aceste GPS - uri cu acele indicatoare sau unde de fapt e trecută doar 
stația, vor fi urmărite exact și vor apărea pe acel monitor când va veni următorul, în câte 
minute va ajunge autobuzul respectiv acolo, în stație. Am văzut când dumneavoastră sau 
cineva de la Primărie a pus programul transportului în comun. Foarte bine, dar vă dați 
seama cât de bine ar fi dacă ar părea monitorizat electronic, ”în 10 minute vine autobuzul 
cu numărul cutare”. Este atât de simplu, dar nu se vrea și cheltuielile sunt mult mai 
transparente, adică se vede exact, știm exact câte ore a lucrat, cine a lucrat, absolut este 
simplu, extrem de simplu dar am impresia că nu se vrea. 

Mai am încă ceva, am mai discutat despre această problemă cu intrarea în 
oraș. Tot pe domeniul meu de camioane și așa. Asta este o problemă foarte mare, nu se 
poate rezolva cu un simplu SMS trimis nu știu unde. Aceasta este o problemă mai amplă, 
în primul și primul rând ca să arătăm bine, să dăm bine la oraș, ne trebuiesc indicatoare. 
În primul și primul rând indicatoare, în al doilea rând trebuie aici la Primărie, este o 
problemă pentru că trebuiesc emise autorizații și pentru rezidenți. Și pentru rezidenți adică 
pentru cei care au firmă în Hunedoara și au mașini înscrise in Hunedoara sau pentru firme 
care primesc marfă din alte părți, alte localități sau din afara țării și își cumpără o 
autorizație anuală. Eu când am propus că vă pot ajuta, niciodată nu am spus că vreau să 
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anulez această taxă, să păgubesc Primăria de banii pe care îi poate încasa, că nu cred că 
s-a mai încasat în ultima vreme dacă mă întrebați pe mine, pentru că nu funcționează 
sistemul de nicio formă pentru așa ceva. Aceste lucruri trebuiesc puse la punct, nu se 
rezolvă cu un SMS. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, dacă-mi permiteți, eu v-am ascultat cu multă atenție și ați văzut că nu v-

am întrerupt nici măcar o secundă, cu toate că practic tot ce spuneați era tocmai invers, 
asta nu înțeleg. Taxa de intrare în oraș,  există indicatoare. Chiar doamna Popa îmi 
spunea că a mers si a verificat. SMS există, cetățenii care au mașini înmatriculate în mun. 
Hunedoara, mașini de tonaj nu plătesc deloc, dvs. despre ce vorbiți că plătesc? Ce 
autorizație să-i dau, dacă ei nu plătesc? Deci ei primesc un cartonaș că nu plătesc. Vă rog 
eu frumos, cu tot respectul prima dată hai să ne informăm și să vorbim exact pe ce-ar 
trebui să facem bine, să ne corectăm. Există tot felul de autorizații, eu vă înțeleg 
nemulțumirea dacă sunteți din domeniu, că fiecare caută să explice acolo unde se și 
pricepe, dar nu v-am pus eu în legătură directă cu compartimentul IT? Nu ați vorbit 
dumneavoastră să facem, să dregem? Adică dacă tot ridicăm această problemă, de ce nu 
spunem, da am discutat, acolo putem să intervenim. Indicatoare există, toți cei care au 
mașini înmatriculate în mun. Hunedoara, mașini de tonaj, nu plătesc absolut niciun leu, 
prin Hotărârea de Consiliu. 

La fel cu acele documente pentru parcări. Păi noi am simplificat, nu am 
complicat. Uitați-vă dumneavoastră la București, Timișoara, Cluj, Iași, Constanța inclusiv 
asigurarea mașinii se cere, noi nu cerem asigurarea mașinii. Cerem documente care să 
justifice ocuparea unui loc de parcare  în fața blocului exact cum îmi cerea doamna 
consilier Popovici. Exact ce mi-a cerut doamna consilier, exact acel lucru este cerut acolo, 
le-am simplificat. Deci, certificat de înmatriculare și carte de identitate, păi este o chestie 
de logică să ai așa ceva, toată lumea are. Nu contează că ești în leasing, că nu ești în 
leasing, logic, cum adică nu aveți? Dețineți mașinile. Faptul că am cerut ITP-ul? Păi e logic 
să cer ITP-ul pentru că dvs. spuneți, doamna profesor Băloiu a spus, mașini care stau și 
nu circulă de luni de zile, abandonate da, pentru că nu au verificare tehnică, și atunci se 
cere și verificare tehnică. Dar vă spun eu, le-am simplificat la minimul necesar tocmai din 
dorința de a veni în întâmpinarea solicitărilor dvs. de aici și nu am luat exemplul orașelor 
mari. Intrați și voi pe internet și verificați ce se cere acolo. 

Implementarea GPS-ului la autobuze, păi nu știți că avem un proiect pe 
fonduri europene? Proiectul în momentul de față se află în licitație. Vor fi achiziționate 
autobuze cu GPS, cu toate celelalte. Nu că sfatul dvs. este rău, este foarte bun, deci ați 
vorbit 100% corect ce înseamnă această implementare de GPS, dar ea urmează, nu să 
facem acum niște costuri la societate dacă știm că va veni acest proiect. Să nu o luați in 
nume de rău, dar noi am votat așa ceva în Consiliul Local, nu că nu se vrea, cum să nu se 
vrea?Toată lumea are interesul să urmărească cum se cheltuie  banul public, pentru că 
răspundem de asta. Deci vă asigur, cu excepția acelei taxe  de intrare pe care chiar cu 
toată stima vreau să o reluăm încă o dată, săptămâna viitoare de această dată ne facem 
timp în 03.12. sau 04.12. Probabil că trebuie să vină cineva din clădirea cea nouă, de la 
taxe și impozite. Hai să vedem ce avem? Avem indicatoare? Avem, dar nu sunt destule. 
Bun, dăm comandă de indicatoare, direcția tehnică și dvs veți participa  la solicitarea d-lui 
consilier, la această întâlnire. Vrem să vedem cum funcționează SMS-ul, vrem să vedem 
dacă există ceea ce spune Primarul, acele autorizații, acele gratuități pentru cei care au 
mașinile înmatriculate în mun. Hunedoara și ce înseamnă celelalte autorizări. Sunteți de 
acord domnul consilier? Deci eu vă anunț, eu personal de această dată și o lămurim. 
Mulțumesc!  Mă scuzați domnul secretar, vă rog. 

 
D-nul Militon Dănuț Laslău:  
”O lămurire cu privire la urgența celor două proiecte. S-a impus urgența 

votării celor două proiecte, întrucât proiectul cu taxe și impozite are și anumite facilități. 
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Cetățenii trebuie să-și depună în luna Decembrie acele cereri pentru facilități, de aici apare 
și urgența. Iar cu privire la regulamentul cu parcările iarăși apare urgența. De când s-a 
votat Codul Administrativ nu am mai putut să dăm locuri de parcare. Cetățenii solicită 
locuri de parcare, nu aveam regulamentul adaptat la noua legislație, de aici este urgența. 
Așa că vă asigur că nu am încălcat legislația cu nimic domnule consilier.  
 

D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Vă mulțumesc domnule secretar, nu a fost cu rea intenție.” 

 
D-nul Militon Dănuț Laslău: 
”Doar v-am explicat.” 

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Da am înțeles acum urgența. Urgența a fost cam stufoasă și greu de digerat 

în câteva ore, asta este singura problemă a mea.” 
 
D-nul Militon Dănuț Laslău:  
”La taxe și impozite s-au menținut.” 
 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Știți care este problema mea? Problema mea este că oricum se votează ce 

trebuie să se voteze, iar oamenii văd că votează aici cu capul și nu neapărat în interes 
politic.” 

 
D-nul Militon Dănuț Laslău:   
”Cele două proiecte au stat și pe transparență decizională, unde iarăși s-au 

putut discuta.” 
 

D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Vreau să-i spun domnului primar, de exemplu ca să înțeleagă toată lumea, 

de exemplu pentru persoane fizice se cere aici certificat de atestare fiscală privind bugetul 
local din care să rezulte că nu figurează cu datorii.”  
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da, da foarte bine, să nu figureze cu datorii, pentru că dvs. investiți banii. 

Numai puțin! V-am anticipat și data trecută. Dumneavoastră semnați, dumneavoastră 
ridicați mâna și votați pentru buget, dumneavoastră sunteți contribuabil buni, probabil ca 
99% dintre cetățenii orașului și peste tot în România se cere acest certificat fiscal, să nu ai 
datorii către bugetul local și atenție peste tot în România se cere și certificatul fiscal să nu 
ai datorii către bugetul de stat. Domnul consilier noi nu cerem acel certificat. Vedeți că am 
simplificat? Dacă dumneavoastră vreți să-l cerem și către bugetul de stat, îl cerem și pe 
acela, dar noi l-am scos. 

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Ideea este, de unde se cere acest certificat?”  

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”De la finanțe publice, de la taxe și impozite.” 

 
D-nul Militon Dănuț Laslău:  
”Pentru bugetul local, de la noi.” 

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Eu vin la Primărie, să scot un certificat, pe niște bani, când cel care-mi 
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prelucrează dosarul poate vedea dacă am datorii la bugetul local. Adică, aici nu înțeleg, 
sunt de acord că trebuiesc verificate aceste lucruri. Adică birocrația asta, vorbesc aici de 
birocrație, eu nu spun că nu trebuie. Adică trebuie să acordăm parcări și celor care au 
datorii. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Să știți că nu e așa, trebuie să depui niște documente și este mai ușor ca 

fiecare să-și aducă documentele, că e interes propriu decât unul pt. 60.000. Și dvs. peste 
tot unde mergeți, depuneți niște documente. 

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Angajații Primăriei trebuie să-și facă treaba. 
” 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Angajații Primăriei vă asigur că-și fac treaba.” 
 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Ei își fac treaba, mă întelegeți, dar cei care îi coordonează, își vor face 

treaba așa cum sunt coordonați.” 
 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Pe sistemul acesta ar trebui să le spunem celor de la Poliția Rutieră, să se 

uite ei dacă este certificat de înmatriculare, dacă este ITP, la cei de la asigurări, dar cu 
asigurări nu se poate. Sunt niște documente minimale.” 

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Se poate și la asigurări, pentru că există o bază de date.” 
 
D-nul Militon Dănuț Laslău:   
”Dacă-mi permiteți domnule consilier, dumneavoastră, conform Codului 

Fiscal aveți posibilitatea să scoateți certificatul fiscal pentru. vecinul dumneavoastră? 
  
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Eu nu am posibilitatea.” 
 
D-nul Militon Dănuț Laslău:  
”Ei, nici Primăria nu are dreptul să ceară certificatul fiscal pentru o altă 

persoană. V-am dat răspuns.” 
 

D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Nu mi-ați dat niciun răspuns.” 
 
D-nul Militon Dănuț Laslău:   
”Ba da, v-am dat.”  

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Certificatul de care dumneavoastră vorbiți, se scoate de la Primărie. 
 
D-nul Militon Dănuț Laslău: 
”Se scoate de la Primărie și doar la solicitarea persoanei, altfel eu nu pot să-

i-l scot.” 
D-nul Claudiu Sorin Voinia: 
”Adică o altă persoană să se intereseze dacă dvs. aveți datorii.” 
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D-nul Militon Dănuț Laslău:  
”Nici nu este permis pe  Codul Fiscal. Este un articol cu secretul fiscal.”  

 
D-nul Lăscuț  Stoicuța: 
”Dar ce relevanță are acest lucru? Eu vin la Primărie să-mi iau un loc de 

parcare, da? Mă duc tot la Primărie să scot un certificat.”  
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule consilier o dată la 5 ani se depune dosarul, e un abonament. Este 

logic să ai niște documente, nu se poate fără documente. Vă spun altceva, când vom intra 
și noi cu adevărat în acea digitalizare la care lucrăm în momentul de față, da atunci 
lucrurile se vor putea simplifica. Deocamdată suntem la nivelul acesta, nu se poate nici 
fără certificat, nu se poate să le ceri nici celor de la Poliția Rutieră să-mi spună dacă există 
certificat de înmatriculare sau carte de identitate. E același lucru care-l spuneți, de ce 
Primăria să dea și Poliția Rutieră să nu dea, de ce societatea de asigurare să nu dea? Sau 
poate cerem și de la asociația de proprietari să ne spună dacă are contract. Nu putem 
duce lucrurile în extremă.” 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Mulțumesc. Să dăm cuvântul reprezentantului satului Hășdat, domnul 

delegat sătesc.” 
  
D-nul Cristel Mladen – delegat sătesc Hășdat: 
”Mulțumesc. Domnule Primar au venit cetățeni care locuiesc în Hășdat, în 

partea de sus a satului cum spunem noi, pe strada Suseni, de la biserica Reformată și 
capelă în sus, pe o porțiune de 50-60 metri este și urcare, deal, drumul este foarte, foarte 
rău și ar trebui tasat, ar trebui aranjat, pentru că vine iarna și nu o să mai poată merge 
cetățenii pe acest drum. Mulțumesc.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Da mulțumesc, o să verificăm.  
Vreau să vă anunț încă o dată. Ziua de 1 Decembrie se va sărbători iar într-

un mod mai deosebit, cred eu, în Mun. Hunedoara.  Evident că dumneavoastră sunteți 
invitați alături de cetățenii mun. Hunedoara, în calitatea de consilieri locali la acest 
eveniment. El debutează cu ora 13, prin depunerea de coroane, în Centrul Vechi al Mun. 
Hunedoara după care parada militară și o paradă altfel, civilă, în centrul Mun. Hunedoara, 
ca și anul trecut. De asemenea, un spectacol folcloric pe platoul Casei de Cultură. Țin să 
vă mulțumesc  pentru atitudinea pe care am avut-o cu toți astăzi, și la această ședință de 
Consiliu Local. Evident doamna profesor, și eu consider că învingătorii trebuie felicitați și 
este un act de normalitate, pentru că Președintele României, este Președintele tuturor 
românilor, așa am citit în Constituție, și probabil cu aceasta ar fi trebuit să începem. El fiind 
și un mediator între partidele politice, nu? Așa scrie în Constituție, nu trebuie să ți partea 
niciunui partid politic și cu siguranță așa se va întâmpla. Din punctul meu de vedere, noi 
am reprezentat în acești 3 ani și jumătate, chiar cu cinste interesele cetățenilor, nu au fost 
niciodată discuții care să jignească pe cineva. Domnul Bădin are un stil așa mai dur citește 
și foarte repede, dar foarte bine. Cred că și-a îndeplinit cu brio sarcina de președinte de 
ședință, dar vă asigur că niciodată noi nu am discutat și nici cred.... 
 

D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Hunedoara X, este Hunedoara 10. Mă iertați, că bag de vină,  deci X, s-ar 

simți domnul Părinte, s-ar simți un pic supărat pe Hunedoreni.” 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Îmi cer scuze.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”A fost bătut greșit și la mașina.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Mai sunt și greșeli. Sunt inevitabile.” 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
”Dar să știți că urmărind alte Consilii Locale, în care există PSD și PNL și pe 

partea cealaltă, eu întotdeuna am spus tuturor care au dorit să mă asculte că indiferent de 
discuțiile pe care le-am avut, lucrurile au mers exact cum trebuie să meargă pentru 
cetățenii Mun. Hunedoara. Așa cum am declarat-o și o voi declara întotdeauna, cetățeanul 
este cel care are dreptate la vot, așa cum a avut drptate cetățeanul în 2016, când ne-a 
ales pe noi toți, da? Și pe mine. Și atunci a avut dreptate, și acum a avut dreptate. Asta 
pentru cei care au urechi de auzit și puțină minte să priceapă, nu trebuie foarte multă. 
Cetățeanul are întotdeauna dreptate. Vă mulțumesc și ne vedem de 1 Decembrie.”  
 

D-nul Ion Bădin: 
”Înainte de a încheia ședința și eu vreau să vă mulțumesc pentru faptul că ați 

avut răbdare să mă aveți președinte de ședință două luni de zile. Îmi cer scuze pentru 
inadvertențele care au fost, probabil în aceste două luni. Duminică este 1 Decembrie,  să 
petrecem în liniște și tihnă în România noastră dragă. Declar ședința închisă.” 
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